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UJ MÓDSZER: 

az oktatói-hallgatói munka véleményezése 

/Beszélgetés a tanszékekkel/ 

Valószinlileg nem lesz ismeretlen dolog, amiről "beszámolok 
nektek a Jurátus lapjain. Ha mégis, kérjétek meg az évfolyam-
titkáraitokat, mondják el tapasztalataikat* Sajnos nagyon ne-
héz egy embernek mindig frissen eljuttatni az információkat 
az egész évfolyamnak. Szükséges azonban, hogy mindenki tájé-
kozott legyen — legalább a saját érdekeit érintő kérdések-
ben. 

Tehát kérdezzetek! 

Nem hiszem, hogy valakit is hidegen hagyott a lassan már 
3-4 hónapja formálódó " oktatói véleményezés". A csoportta-
gok általában részt vettek a vélemények kialakitásában, akik 
pedig nem érezték magukénak a feladat megoldását, kihagytak 
egy nagyszerű lehetőséget. 

Február elejére jutottunk el addig, hogy három csoport ki-
vételével karunk összes alapszervezet elkészítse a véleménye-
ket, kik komolyan, kik kissé elnagyolva a kérdéseket. Miután 
az egész anyag a kezünkben volt»továbbítottuk a véleményeket 
a tanszékekhez, konkrétan oktatóink felé.•Megígértük, hogy 
minden véleményt eljuttatunk, nem szépitünk rajta, nem kendőz 
zük el a hibákat, nemcsak a jó oldalt emeljük ki. Ugy érezzük 
megtaláltuk a megfelelő fórumot, módot erre. 

Minden kari vezetőségi ülésre meghivjuk egy-egy tanszék ok 
tatóit, esetenként a kisebb tanszékeket összevonva. 

Eddig a Büntetőjog, a Munkajog, a Nemzetközi jog, a Jogel-
mélet és a marxista / Pol.Gazd,;, Filozófia, Tud. Szoc. / tan-
székekkel beszélgettünk. Kezdetben kissé elfogódottak voltunk 
de beláttuk ,hogy nincs ok aggodalomra. 



Okatatóink részérói maximális jóindulatot, segítőkészsé-
get tapasztaltunk. 

A beszélgetés megkezdésekor— minden változtatás nélkül — 
olvastuk fel a csoportvéleményeket / a csoportok száma nélkül /. 

Miután mindegyiket meghallgatták, válaszoltak a felvetett prob-
lémákra, elmondták megjegyzéseiket, kéréseiket. Mi még kiegészí-
tettük az esetleges változtatásokkal, uj problémákkal, tapaszta-
latokkal a véleményeket. Megpróbáltunk közös nevezőre jutni. 

Ugy tapasztaltuk, hogy oktatóink nagyon komolyan veszik ezt 
a rendszert. Meggyőződésünk, hogy az oktatókat éppúgy foglal-
koztatja, mint a hallgatók többségét. Tőlünk komolyságot, fele-
lősségteljes hozzáállást, értékelést várnak, hiszen csak igy ér-
hetünk el valamilyen eredményt. Olcatóink nemcsak eltűrik a kri-
tikát, hanem igénylik és várják is. 

Ügyelnünk kell arra, hogy ne essünk át a ló túlsó oldalára. 
Ez a lehetőség ne a " na, most jól megmondtuk ! " eszközévé vál-
jék, hanem igaz, problémafelvető, kritikus, a jó oldalakat is 
hangsúlyozó értékelés legyen. 

Kérjétek a titkárokat, hogy mindig számoljanak be a beszél-
getésekről, s ha igényűtek, mindenkinek rendelkezésére bocsát-
juk az itt készült jegyzőkönyvek anyagát is. Ebből részletesen 
megtudhatjátok, hogyan is zajlanak le ezek nagyon hasznos egy-
két órák. 

Kapás Katalin 


